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Agenda ALV

19 Juni 2019

1. Opening

2. Determining Agenda

3. Proceedings previous GMM

4. Announcements by the board

(a) WESP

5. Policy review

6. Financial report 2018

7. Change of the board

8. Change of the board of advisors

9. Change of KCC

10. Policy of the board

11. Other appended items

12. Questions

13. Closing

ad. 3

Explicit to-do items in the proceedings will be explained here. You can �nd the proceedings of the
previous GMM on our website. Style and spelling mistakes can be passed to the secretary until one
month after the GMM by email.

ad. 7

Thijs Dortmann, Marloes ten Hage and Hessel Bierma will not be available for a position on the next
board. The new board is proposed as following:
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Xadya van Bruxvoort Chairman
Maaike Keurhorst Secretary
Daniël Huisman Treasurer
Jonathan Matarazzi Helpdesk- and Abusecoördinator

ad. 8

Discharge Silke Hofstra, Wouter Bakker, Erik Frentrop and Martijn Verkleij and charge Silke Hofstra,
Wouter Bakker, Erik Frentrop and Martijn Verkleij.

ad. 9

Discharge Jonathan Juursema and Tobias Feijten and charge Maxim de Leeuw, Wendo Beuker and
Tobias Feijten.
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Conceptnotulen ALV 19 december 2018

Locatie Vergaderzaal 5, Bastille te Enschede

Aanwezig Present

Machtigingen Authorizations Wouter Kobes machtigt Xadya van Bruxvoort.5

Wouter Kobes authorizes Xadya van Bruxvoort.

Afmeldingen Not present Niemand heeft zich afgemeld.

None received.

1 Opening

Opening is om 21:2010

Er zijn drie mensen aanwezig die wel lid zijn, maar geen stemrecht hebben. Niemand heeft problemen
met de stream. Xadya moet om tien voor 11 weg.

The meeting was opened at 21:20. There are three people present without the right to vote during
this GMM. Nobody had issues with the stream. Xadya has to leave at 22:50.

2 Vaststellen agenda15

Erik: Als het stuk van de RVA aangenomen wordt, zal het chargeren van de RVA gebeuren na de
wissel.

If the Board of Advisors document is agreed upon, the BoA will be charged after the charging of the
new board.

3 Notulen vorige ALV20

Tobias: Pagina 3. Er staat dat het niet goedkeuren van de afrekening kwam door het gebrek van
het begeleidend schrijven vanuit de KCC. Dit begeleidend schrijven moest vanuit de penningmeester
komen, niet vanuit de KCC. Erik: Volgens mij was er ën geen begeleidend schrijven ën waren de stukken
erg laat en kon de KCC hierdoor geen goedkeuring geven. De afrekening van toen wordt besproken
bij punt 6 van deze ALV.25
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Tobias: Pagina 5: Hoe staat het met de handleidingen voor Hornet? Thijs heeft gepraat met Josee,
maar het schrijven van de handleidingen wat langzaam door drukte van de helpdesk door het invoeren
van Hornet. Er worden momenteel meer handleidingen gemaakt en handleidingen voor Hornet en het
instellen van routers staan nog op de planning.

Notulen worden goedgekeurd met de wijziging op pagina 3.30

There is an error since there was stated that there was no additional explanation for the financial
documents, however this was not because of the KCC, but because the financial documents were
generally late and the treasurer provided no explanation. More new manuals for Hornet are being
made. Minutes are accepted with the abovementioned change on page 3.

4 Mededelingen van het bestuur35

We hebben 3159 leden, waarvan 35 actief.

There are 3159 members , of which 35 are active.

Hornet

Erik: WESP gaat eind dit jaar (2018) uit en Hornet is de opvolger. We zijn voor een groot deel over.
Thijs: Van de 110 mensen op WESP hebben 62 een omgeving, 11 gaan niet over en 36 hebben nog40

geen omgeving.

Erik: Er zijn verenigingen in Delft die gebruik maken van de Delftse variant van WESP: WESP-Oli. Die
WESP is ook erg outdated en zij zullen ook een nieuw aanbod krijgen om over te gaan naar Hornet,
maar met andere prijzen dan UT verenigingen. Jonathan: Gaan ze ook op de UT Hornet omgeving
zitten, omdat ze vroeger we l hun eigen WESP omgeving hadden? Erik: Ze hadden inderdaad een45

andere server, maar we gaan dit nu naar onszelf halen [Ze gaan op de UT Hornet omgeving].

Jonathan: Wordt dit ook nog breder getrokken dan alleen TU Delft? Erik: We willen eerst Delft
overzetten en dan wellicht kijken of dit 4TU breed getrokken kan worden. Dit maakt dan nog steeds
geen winst, maar betaalt voor zichzelf.

Jonathan: Weet LISA dit? Erik: Het 4TU gedeelte nog niet, maar wel van het bestaan van WESP-OLI.50

Thijs: Het lijkt ons niet dat dit voor LISA een probleem is, maar het is wel handig om te overleggen
met LISA voor er stappen gemaakt worden.

We are introducing Hornet to replace WESP. Of 110 associations on WESP, 62 have an environment
on Hornet, 11 are not going to use Hornet and 36 have no environment yet. WESP OLI (WESP in
Delft) will also get Hornet as a replacement for WESP if they want, they will have to pay different55

prices than the UT. The board will look into whether Hornet can become 4TU in consideration with
LISA. Hornet should not make any profit.

DAS

Erik: Vanwege de overstap naar EIP is er een nieuwe DAS die hiermee werkt. Thijs: Antoine heeft
hier heel hard aan gewerkt en krijgt een applaus van de ALV.60
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Because of the transition to Efficient IP, there is a new DAS made by Antoine.

5 Beleidsevaluatie

Hier zijn geen opmerking over.

No comments were made on this part.

6 Financial Report 201765

Marloes: Dit rapport is van de vorige penningmeester, die helaas niet bij de ALV aanwezig is. Marloes
heeft het begeleidend schrijven geschreven en vandaar dat dit wellicht wat kort is.

Tobias: Er is IPv6 prijzengeld uitgedeeld, maar dit is niet van de reservering afgegaan. Marloes: Dit
wordt aangepast.

Tobias: De KCC geeft een positief advies over het financial report 2017, met de bovenstaande wijziging.70

Het financial report is goedgekeurd.

Besi en de oude KCC zijn gedechargeerd.

The previous treasurer is not present. Marloes has made the explanation to the financial documents,
therefore it might be a bit short. The KCC gave a positive advice with a small change. The previous
Treasurer, Besi, and his KCC are discharged.75

7 Received documents

Raad Van Advies Studenten Net Twente

Joeri: Wat betekent ´onafhankelijk´? Xadya: Er moeten geen belangenverstrengelingen mogelijk zijn
tussen leden van de RVA en de vereniging. Er is enige discussie over of ‘onafhankelijk’ de goede
bewoording is, uiteindelijk wordt er besloten dat dit prima is.80

Antoine: Punt 8: algemene vergadering moet veranderd worden naar een algemene ledenvergadering.
Xadya: Gaan we veranderen.

Iemand van VCK [sorry]: Er staat dat de senaat tijdens een ALV mag praten, maar moet de senaat
ook voor advies gevraagd kunnen worden? Koen: Dat lijkt niet de primaire functie van de senaat.
Wat vindt het bestuur hiervan? Xadya: Het is niet de bedoeling dat de senaat er specifiek voor advies85

is. De primaire functie van de senaat is om de mensen die hierin zitten betrokken te houden bij de
vereniging. Ook is de senaat een erg grote groep mensen met veel kennis, wat heel waardevol kan zijn,
maar die mensen zijn niet allemaal bekend meer bij het bestuur. Zoals de senaat bedoeld was vroeger,
dat werkt volgens ons nu niet meer door deze afstand, vandaar dat deze functie vervuld gaat worden
door de RVA. Als toevoeging hierop is de senaat, wat voor het bestuur ook een makkelijke manier is90

om (oud-)actievelingen te bereiken.
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Willem: Komen alle oud-actievelingen in de senaat? Xadya: Het is heel moeilijk om alle oud-
actievelingen terug te vinden, dus we gaan kijken naar wat lukt. Van de huidige actievelingen kijken
we tegen die tijd per persoon of dat logisch is en of ze het zelf willen.

Antoine: Moet de grootte van de RvA tussen 3-6 personen zijn? Xadya: We hebben bij een andere95

vereniging gezien dat een RVA groter dan 6 niet goed werkt.

Bob: Punt 4, ´het bestuur beslist over de samenstelling´, moet eruit – Xadya: Dat klopt.

Bob: Waarom moet een RVA 7 dagen van tevoren aangedragen worden? – Xadya: Dit voorkomt dat
er nog iemand op de ALV zelf wordt aangedragen en voorkomt daarmee ook dat het bestuur ter plekke
moet beslissen.100

Jonathan: Punt 6, ´De ALV kan RVA leden voordragen´, lijkt me niet handig, want RVA is er voor
het bestuur. Uit punt 6 kun je opmaken dat de ALV mensen kiest voor in de RVA, dat is niet de
bedoeling. Koen: Het is een stuk belangrijker dat het bestuur een goede RVA heeft, niet per sé dat
de ALV een goede RVA uitkiest voor het bestuur. Xadya: Dan schrappen we punt 6.

Het stuk is goedgekeurd.105

Chargeren van de RVA wordt na de chargering van het bestuur gedaan.

Xadya: Heel even tussendoor, hoe heet *wijst* persoon? Ik heb je nu namelijk opgeschreven als VCK
Kersttrui. VCK Kersttrui: Joeri. Koen: Mag dit in de notulen? [bij dezen]

VCK Kersttrui (Joeri): Ik kom speciaal naar de ALV om de notulen af te keuren als dat niet in de
notulen staat. Koen: Mag dit ook in de notulen? [bij dezen] De HR wijziging wordt goedgekeurd.110

One important point is that no conflict of interest must be possible between the Board of Advisors
and SNT. (Previously) Active members can now become part of the senaat as well, not only Previous
board members and the senaat will not be used as primary function of this committee, the BOA will
replace this function. The document was agreed upon by the GMM. The document is approved upon.

8 Wisseling bestuur115

Erik stelt zich niet meer beschikbaar voor een nieuwe bestuursperiode. Het nieuwe bestuur wordt als
volgt voorgesteld:

Hiermee wordt het nieuwe bestuur als volgt voorgesteld:

Xadya van Bruxvoort Voorzitter
Hessel Bierma Secretaris
Marloes ten Hage Penningmeester
Thijs Dortmann Helpdesk- en Abusecoördinator

Hessel: Hallo ik ben Hessel ALV: Hallo Hessel. Hessel: ik heb mijn bachelor CreaTe gehaald en doe120

nu een premaster EE (wordt geapproved door de EEers bij de ALV). Ik zit geheel met alle andere
potentiële bestuurders bij de Proto beheercommissie.

Het nieuwe bestuur wordt gechargeerd.

Erik was decharged. Xadya van Bruxvoort, Hessel Bierma, Marloes ten Hage and Thijs Dortmann are
charged as chairman, secretary, treasurer and helpdesk & abusecoordinator resp.125
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9 Chargeren RvA

Martijn Verkleij is aanwezig op afstand en zegt hallo, Martijn is lid bij IAPC en kan waardevolle input
leveren van buitenaf.

Bob vraagt over belangenverstrengeling bij de aankoop van de server van Scintilla, de SysCom leden
die ook lid zijn van Scintilla zijn hier niet bij betrokken. Een onafhankelijk SysCom-lid zal de aankoop130

bemiddelen.

Willem merkt op dat er vrij veel oude mensen tussen staan, Erik identificeert zich jonger. Koen zegt
dat er mensen met levenservaring in de rva moeten. Willem: maar is niet handig dat ze mogelijk snel
weggaan. Bob denkt dat dit genoeg afgevangen wordt door de halfjaarlijkse ALV, waarbij een nieuwe
RvA kan worden aangesteld.135

De Raad van Advies wordt voorgesteld met de volgende samenstelling:

Wouter Bakker
Silke Hofstra
Martijn Verkleij
Erik Frentrop

Het chargeren van de RvA wordt door de ALV goedgekeurd.

The proposed Advisory Board is approved and charged as above.

10 Beleid bestuur140

Promotion and Communication

Tobias vraagt hoe het met de nieuwe site gaat, Bob geeft aan dat hij wel een progress report heeft
over de website.

Bob has a progress report about the new website

Future Proofing145

Silke merkt op dat er dingen “way” easier worden dit is niet heel duidelijk Dit gaat vooral over het
bijhouden van contracten en contractgeschiedenis. Men wil dit met een nieuw systeem gaan opvangen.
Daarnaast gaat er bij de helpdesk voor abuse een ticketsysteem gebruikt worden en zal er geprobeerd
worden de communicatie tussen de helpdesk en de secretaris te vergemakkelijken.

Bob vraagt hoe erg we hiermee afhankelijk zijn van derde partijen. Beide de CLM software en het150

ticketsysteem kunnen op eigen servers draaien, RT (het ticketsysteem) draait al een tijdje op een eigen
server.

Erik adviseert om snel te beginnen met strategic plan omdat de contractonderhandelingen begin volgend
jaar zijn. Dit staat hoog op de prioriteitenlijst.

There is a question about what exactly will be made easier, answer: mostly contract management155
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and abuse ticket handling. Bob asks about dependence on third party software, this is very limited.
Erik advises to start the contract negotiations soon.

11 Budget 2019

Marloes geeft aan dat de geprinte stukken bij de ALV kloppend zijn, maar dat er 500 euro mist in de
stukken die op de site staan.160

Tobias geeft aan dat het voor de diensten Hornet, vColo en Back-up de bedoeling is dat de inkomsten
van de respectievelijke diensten naar de reserveringen voor die dienst gaan. Marloes was hier niet van
op de hoogte en zal dit aanpassen.

Het valt Bob op dat de verschil kolommen niet altijd kloppen. Dit wordt aangepast.

De begroting wordt goedgekeurd onder voorbehoud van de genoemde wijzigingen.165

The budget is approved on the condition that the mentioned changes will be made.

12 W.V.T.T.K.

12.1 Stukkendeadline

De deadline is op dit moment “minstens 5 dagen van te voren” volgens de statuten. De ALV wil in het
vervolg graag de stukken ten minste 14 dagen van te voren.170

From now on the GMM documents have to be published 14 days in advance.

13 Rondvraag

Bob vraagt of het bier al koud staat. Het antwoord is ja.

The beer is already cold.

Jaimie: Gitlab was 1.5 uur down, dit stond niet in status.snt.utwente.io. Silke geeft hier uitleg over,175

er was een security update.

Gitlab was down for 1.5 hours, this was not on status.snt.utwente.io. Silke explains that this was
because of a security update.

14 Sluiting

Xadya sluit de vergadering om 22.27180

Xadya closes the GMM at 22.27

6



Studenten Net Twente - Policy Review 1 / 2

Policy Review

19 June 2019

The new board has selected several points of attention for the coming period.

Promotion and communication

The highest priority is updating our website. Starting in January, we have to move to
Hornet as well and with this change we would also like to start using a newly made
website. We already started updating this website and will continue in order to make the
entire site up to date again.

Next to, and in combination with this, we would also like to promote our services more.
There are a few ways in which we will do this. Firstly, we want to promote services we
offer. These are, for example, Gitlab, Hornet and GameColos. This might be done via
posters or the newly made mailing list (see next part).

Secondly, we will make a mailing list to which groups or committees can subscribe. Via
this mailing list we would like to mail information that might be nice for associations to
know, but not necessary (such as Efficient IP or projects we are working on).

Finally, which would already be done when updating the website, the site must offer up to
date information about the services we provide.

After the move to Hornet, we have worked on moving the content of our previous website over to
our new website. During this process, we have also updated most of the out-of-date information on
the old website. We have also started using the news section of our website more, with recent posts
including information about the Lustrum. In the future, this section could also be used to communicate
information about services and information from LISA.

Promotion has also been achieved by organising a Lustrum activity for non-active members and other
students through a tour through the UT’s datacenters. This tour was well-visited and well-received.

At the moment of writing, the mailing list for technical committees is being composed. The next
board will continue with this and will start to make use of this mailing list.
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Future Proofing

We noticed that many of our systems have some issues with being dependent on a small
subset of people within SNT. If, for whatever reason, these people suddenly leave SNT,
much time would be spent looking for how these systems work. Therefore, we think it
would be useful to document many of the things we, as well as committees, do.

This coming board term, we would like to focus on making a new strategic plan for the
coming years. This is to clarify what our vision is now and how we think SNT should be
in 5 years. With such a plan, we aim to create more consistency throughout the coming
years.

Next to this, we would also like to take a look at the financial part. We noticed some
inconsistencies with reservations and budgets and we would like to smooth this out, while
making sure to document why certain decisions were made.

Lastly, we think it might come in very handy to look at some ticketing and CRM systems
for both the Helpdesk and the secretary. In this way, we have consistency throughout SNT
and it would make many tasks of both the Helpdesk and secretary way easier.

We have worked on documenting many things for the board more clearly on our wiki. The Syscom has
also worked on documentation on their internal wiki, as well as future proofing by splitting up Tilde
into smaller containers for specific functionalities.

We have set-up a CRM system for contracts, which includes the ability to digitally sign new contract.
All existing contracts have been entered into this system.

The financial part of the association has been smoothed out. We have started from scratch with a
new administration, and reservations and financial mistakes have been fixed.

Unfortunately, we have not been able to start work on a strategic plan for the coming years. We have,
however, started to work on a financial plan for the coming five years. At the moment of writing, this
plan has not been finished yet. It is however in the works in collaboration with the Syscom and will
be handed over to the next board.



Budgetrapport 2018

Verschil 2018

4000 Kosten

4099 Algemene kosten
4001 Reservering Rente - - -
4010 Administratief € 325,00 € 299,64 € 325,00 € 314,28 -€ 10,72
4020 Onvoorziene uitgaven € 500,00 € 15,00 € 500,00 € 556,25 € 56,25
4030 Vergaderkosten overige commissies € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00
4040 Actieveledenvergoeding € 2.800,00 € 2.087,27 € 2.200,00 € 2.705,61 € 505,61
4050 Lustrumviering € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00
4060 Representatie SNT € 1.800,00 € 1.047,24 € 1.800,00 € 411,60 -€ 1.388,40
4070 Huurkosten € 5.000,00 € 4.974,12 € 5.000,00 € 5.055,96 € 55,96
4080 Boeken/Tijdschriften € 150,00 € 229,16 € 150,00 € 278,75 € 128,75
4090 Inventaris € 500,00 € 716,70 € 800,00 € 713,41 -€ 86,59
4091 Hackathon € 0,00 € 0,00 - -
4092 Lan-Party € 4.000,00 € 3.422,13 € 0,00 -
4093 IoT-commissie € 2.000,00 € 431,93 € 450,00 € 119,99 -€ 330,01

Total 4099 Algemene kosten

4199 Bestuur
4110 Vergaderkosten Bestuur € 600,00 € 498,18 € 550,00 € 497,58 -€ 52,42
4120 Bestuursvergoeding verenigingsdeel € 2.200,00 € 2.099,84 € 2.500,00 € 2.499,84 -€ 0,16

Total 4199 Bestuur

4299 Syscom
4210 Reservering servers € 0,00 € 0,00 -
4211 Aanschaf server € 23.500,00 € 23.488,39 € 0,00 € 4.338,33 € 4.338,33
4215 Reservering workstations € 0,00 € 0,00 - -
4216 Aanschaf workstations € 1.500,00 € 505,92 € 500,00 € 1.831,85 € 1.331,85
4240 Licentiekosten € 150,00 € 132,40 € 150,00 € 11,13 -€ 138,87
4250 Vergaderkosten Syscom € 200,00 € 0,00 € 200,00 € 74,74 -€ 125,26

Total 4299 Syscom

4399 Axiecom
4310 Evenementen € 4.000,00 € 2.515,54 € 4.000,00 € 3.027,50 -€ 972,50

Total 4399 Axiecom

4499 Gamescom
4410 Reserving gamescom € 0,00 € 0,00 - € 0,00 € 0,00
4411 Aanschaf servers € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00

Total 4499 Gamescom

4599 IPv6 Prijzengeld
4510 Reservering IPv6 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00
4511 Uitbetaling prijzengeld € 1.000,00 € 534,40 € 0,00 € 0,00 € 0,00

Total 4599 IPv6 Prijzengeld

Total 4000 Kosten

8099 Inkomsten

8000 Overige inkomsten € 0,00 € 48,34 € 0,00 € 81,69 € 81,69
8010 Verenigingsvergoeding ICTS € 21.375,00 € 21.375,00 € 21.375,00 € 21.375,00 € 0,00
8020 Verkoop diensten € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00
8030 Verkoop goederen € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00
8090 Rente postbank € 350,00 € 59,17 € 350,00 € 13,43 -€ 336,57

Total 8099 Inkomsten € 21.725,00 € 21.482,51 € 21.725,00

€ 1.000,00 € 534,40 € 0,00

€ 50.225,00 € 42.997,86 € 19.125,00

€ 4.000,00 € 2.515,54 € 4.000,00

€ 0,00 € 0,00 € 0,00

€ 2.598,02 € 3.050,00

€ 25.350,00 € 24.126,71 € 850,00

€ 0,00

€ 22.436,82

€ 21.470,12

Begroot 2017 Begroot 2018 Werkelijk 2018

€ 10.155,85

€ 2.997,42

€ 6.256,05

€ 3.027,50

€ 0,00

Werkelijk 2017

€ 17.075,00 € 13.223,19 € 11.225,00

€ 2.800,00



Overzicht reserveringen 2018

Reservering 01-01-2018 Aanvullen Gebruik Mutatie 31-12-2018 Limieten
0520 Reservering Servers € 5.580,81 € 1.700,00 € 4.338,33 € -2.638,33 € 2.942,48 € 15.000,00
0525 Reservering Workstations € 3.520,10 € 0,00 € 1.831,85 € -1.831,85 € 1.688,25 € 5.000,00
0530 Reservering Lustrum € 3.734,34 € 750,00 € 0,00 € 750,00 € 4.484,34 € 4.500,00
0540 Reservering WESP € 1.988,91 € 1.022,50 € 1.700,35 € -677,85 € 1.311,06 € 5.000,00
0550 Reservering Inventaris € 1.116,04 € 800,00 € 713,41 € 86,59 € 1.202,63 € 4.000,00
0555 Reservering IPv6 € 2.137,38 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 2.137,38 -
0560 Reservering Virtuele Colo € 2.692,52 € 878,75 € 0,00 € 878,75 € 3.571,27 € 5.000,00
0565 Reservering Software € 917,60 € 0,00 € 11,13 € -11,13 € 906,47 € 1.000,00
0570 Reservering Gamescom € 614,56 € 300,00 € 0,00 € 300,00 € 914,56 € 3.000,00
0575 Reservering Boeken € 242,98 € 150,00 € 278,75 € -128,75 € 114,23 € 750,00
0580 Reservering Backups € 4.503,96 € 614,60 € 1.150,71 € -536,11 € 3.967,85 € 5.000,00
0585 Reservering Lezingen € 250,00 € 0,00 € 0,00 € 0,00 € 250,00 -
0590 Reservering Calamiteiten € 5.602,86 € 500,00 € 0,00 € 500,00 € 6.102,86 -
Totaal € 32.902,06 € 6.715,85 € 10.024,53 € -3.308,68 € 29.593,38



Winst- en verliesrekening 2018

Ontvangsten Uitgaven

5099 Helpdesk    
5010 Managementvergoeding € 2.499,84
5020 Jaarlijks uitje € 400,00
5030 Representatie helpdesk € 370,20
5035 Kantoorartikelen € 6,10
5060 Software € 0,00

5099 Helpdesk 5070 Vergaderkosten Helpdesk € 150,65
5090 Te declareren bij ICTS € 3.501,98 5080 Aanschaf hardware helpdesk € 75,19

Total 5099 Helpdesk € 3.501,98 Total 5099 Helpdesk € 3.501,98
 

5199 WESP
               5131 Hardware WESP € 1.660,95

5132 Backups WESP € 0,00
5199 WESP 5133 Representatie WESP € 39,40

5110 Inkomsten WESP € 1.022,50 5134 Vcolo WESP € 0,00
Total 5199 WESP € 1.022,50 Total 5199 WESP € 1.700,35

5299 Virtuele colo 5299 Virtuele colo    
5210 Inkomsten virtuele colo € 878,75 5220 Hardware Virtuele Colo € 0,00

Total 5299 Virtuele colo € 878,75 Total 5299 Virtuele colo € 0,00

5399 Backups 5399 Backups
5310 Inkomsten Backups € 614,60 5330 Kosten Backups € 1.150,71

Total 5399 Backups € 614,60 Total 5399 Backups € 1.150,71

8099 Inkomsten (vereniging) 4000 Kosten (vereniging)
8099 Inkomsten (vereniging) € 21.470,12 Totale Kosten Vereniging € 22.436,82

Total 8099 Inkomsten (vereniging) € 21.470,12 Total 4000 Kosten (Vereniging) € 22.436,82

6099 Reserveringen 6099 Reserveringen
6010 Gebruik reserveringen € 10.024,53 6000 Aanvullen reserveringen € 6.715,85

Total 6099 Reserveringen € 10.024,53 Total 6099 Reserveringen € 6.715,85

Resultaat € 2.006,77

Totale ontvangsten € 37.512,48 Totale uitgaven € 37.512,48



Balans 2018

01/01/2018 31/12/2018 Verschil
Activa:

1099 Liquide middelen
1000 Kas € 9,25 € 9,25 € 0,00
1010 Giro € 477,90 € 136,56 -€ 341,34
1020 Spaarrekening € 52.671,08 € 50.654,08 -€ 2.017,00
1030 Paypal € 139,67 € 7,27 -€ 132,40

Total 1099 Liquide middelen € 53.297,90 € 50.807,16 -€ 2.490,74

1299 Debituren 
1200 Nog te ontvangen bedragen € 0,00 € 156,66 € 156,66
1210 ICTS € 3.392,11 € 0,00 -€ 3.392,11

Total 1299 Debiteuren € 3.392,11 € 156,66 -€ 3.235,45

Totaal activa € 56.690,01 € 50.963,82 -€ 5.726,19

Passiva 
1599 Crediteuren

1510 Uit te betalen declaraties € 400,00 -€ 4,06 -€ 404,06
1520 Uit te betalen facturen € 144,50 -€ 439,31 -€ 583,81
1530 Uit te betalen bestuursvergoeding € 0,00 € 0,00 € 0,00

€ 544,50 -€ 443,37 -€ 987,87

0599 Eigen vermogen       
0500 Eigen vermogen € 23.243,45 € 21.813,81    € -1.429,64
0520 Reservering Servers € 5.580,81    € 2.942,48    € -2.638,33
0525 Reservering Workstations € 3.520,10    € 1.688,25    € -1.831,85
0530 Reservering Lustrum € 3.734,34    € 4.484,34    € 750,00
0540 Reservering WESP € 1.988,91    € 1.311,06    € -677,85
0550 Reservering Inventaris € 1.116,04    € 1.202,63    € 86,59
0555 Reservering IPv6 € 2.137,38    € 2.137,38    € 0,00
0560 Reservering Virtuele Colo € 2.692,52    € 3.571,27    € 878,75
0565 Reservering Software € 917,60    € 906,47    € -11,13
0570 Reservering Gamescom € 614,56    € 914,56    € 300,00
0575 Reservering Boeken € 242,98    € 114,23    € -128,75
0580 Reservering Backups € 4.503,96    € 3.967,85    € -536,11
0585 Reservering Lezingen € 250,00    € 250,00    € -536,11
0590 Reservering Calamiteiten € 5.602,86    € 6.102,86    € 0,00

Total 0599 Eigen vermogen € 56.145,51 € 51.407,19 € -4.738,32

Totaal Passiva € 56.690,01 € 50.963,82 -€ 5.726,19
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Explanation Financial Report 2018

19 June 2019

Explanation Financial Report 2018

1. During one of the KCC meetings it became clear that there where still a couple of mistakes in
the financial administration of 2017 that where not noticed by the treasure or the KCC. These
mistakes led to mistakes in the financial administration of 2018. With the KCC the financial
administration of 2018 was fixed. We have not changed the bookkeeping of 2017.

2. The post 4020 Onverziene uitgaven is high this year, that is because there was new audio
equipment needed to be able to record the ALV. Also, the kick in was billed for the last 2 year
even though they ended that contract with us two years ago. This money needed to be paid
back.

3. The post 4040 Actieve ledenvergoeding went overbudget because the Hornet transfer evenings
where not considered when the budget was created. In the last part of 2018, it was also busier
than expected during the hokavonden and coffee hours.

4. The post 4080 Boeken/Tijdschriften went over budget because an invoice of 2017 was paid
when the bookkeeping was already closed and thus falls in 2018. (See also the first paragraph.)

5. For the post 4211 Aanschaf server it was decided in 2017 when the new server was bought to not
buy new RAM because it was expensive and thus buy the RAM in 2018. This decision however
was not considered when creating the budget plan.

6. The post 4216 Aanschaf werkstations went overbudget because the upgrade of the workstations
happened during the transfer period between the previous board and the current board. A
miscommunication happened about the amount that was budgeted. The purchase happened
after the current treasurer gave permission. The budgeted amount was decreased because in
2017 there was no that much spend on upgrading the workstations, but that did happen in 2018.

7. There is money on post 8000 Overige inkomsten because a declaration was paid twice. This
declaration was than paid back.

8. On the post 5131 Hardware WESP there was more spend than expected because there was more
storage needed when Hornet launched. So extra storage was bought.

9. From the post 5330 Kosten backups the hard drives that where bought for the extra storage
of Hornet where not compatible with the system. New hard drives where bought for Hornet.
Because the syscom wanted to build a new back up platform and buy extra hard drives in 2019,
it was decided to not return the hard drives but use them in the new back up platform.
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Policy of the board

2nd June 2019

Communication

First of all, a mailing list for technical news was created to which interested people or committees can
subscribe. This mailing list must be promoted to the right people. For this, there will be looked at
multiple options, of which one is directly mailing all ICT committees. Further promotions via Facebook,
our website and posters will be considered as well. We also have some hopes that the ICT meeting
with the important parties of the University of Twente will be held somewhere during the next half a
year too.

Promotion

Firstly, we want to create more brand awareness in order to attract more active members. Currently,
we have the most luck in gathering new members via word of mouth communication. This makes it
hard for new (not-connected) people to know about SNT. How this should be resolved is unclear as of
now, but there should be looked into options to promote ourselves and our services better. It might
be good to ask other associations how they handle this, to create a strategy. One option of promotion
might be by organising at least one big open activity per year. Activities such as the ITO tour that
was organised during the Lustrum or Jinglepings that will still be organised are examples of these open
activities. These can also create the brand awareness that we desire. There will be cooperated with
marketing and communications in order to advertise such activities.

Secondly, we want to promote the services we o�er, such as Gitlab, VColo and Hornet. The can be
done through posters, but also the activities mentioned above.

Structure & documentation

Unfortunately, the previous board did not �nd the time to look into the strategic plan. We still think
it is valuable to do so, therefore it will still be a point of attention for the coming half a year.

We also noticed that SNT has not too many plans for when certain events happen. We would like
to create these documents for at least the following: Birth of a child from (former) SNT members,
marriage of (former) SNT members and death of a (former) SNT member. This is mainly because
during these events there might not always be the right headspace and therefore we might bene�t
from having such a plan.
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Lastly, documenting as many things as possible never stops and therefore this will still be kept in mind
for the coming half a year.
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